RETALLS DE PREMSA

Continuant amb la nostra selecció de violes, englantines i flors naturals que els múltiples lletraferits granollerins produeixen constantment, us oferim en aquest número una troballa tan sols comparable amb la que us vam reproduïr el número anterior. Es tracta de l'article signat per en Josep Vinyals al full Publi Jordi nº. 33, setmana del 18 al 24 d'abril/Com recordareu aquest full junt amb els de la marca "El Elefante" són molt utilitzats per a la neteja corporal).

Com podreu comprovar el signat d'aquest article sembla una ànima germana de l'autor de l'article reproduït en el número passat; dues ànimes germanes tot just retrobades en el nostre Gual.

MIRADOR DE LA CIUDAD

CAMPAÑA ELECTORAL Y EL "GUAL PERMANENT"

Hemos entrado ya de lleno en la Campaña Electoral, de cara a las Municipales del 8-M. con todo rimbombante. Carteles y mítines en los barrios, por parte de algunos partidos, que ponen un colorido muy a lo europeo en materia de comicios. Todos los partidos que se han presentado en las Elecciones, se esfuerzan en llegar al ciudadano con un aire un tanto demagógico en sus programas de actuación al frente de la Casa de la Vila. Hay enconada lucha electoral enfurecida. Con muchas promesas que a la hora de la realidad, poco se cumplen. Los entendidos dicen que éste es el juego que hay que jugar. Repasadas con lupa,

hay listas que nos producen sorpresa, porque en ells figuran muchos desconocidos en el mundo de la política; que son auténticas novedades. Que nadie, o casi nadie, los conoce. Otros, que se ve que les ha dado mucho gustirrinín durante estos cuatro años que han estado ocupando un sillón en la mesa de la Corporación Municipal, que repiten. conocido los sinsabores y se han retirado. Es todo un jeroglífico, con más o menos salida fácil de solución. Puesto que no podemos decir, desgraciadamente, que su actuación haya sido demasiado positiva, sino, todo lo contrario...

asistiremos, ino faltaría más!, a los mítines en los do cuanto se haga de forma fuera de lugar. que la falta de respeto y coherencia hacia los partidos contrincantes en las mismas aspiraciones de gobernar la ciudad, a una serie de despropósitos

en desprestigio que será la monda lironda. Pero eso dicen que es la democracia, y como quiera que estamos metidos de lleno en este juego, hay que jugarlo muy fuerte, no importa de que mane-

Para empezar, ya ha aparecido un "semanario" titulado "Gual permanent", que no deja títere Pero también, que durante estos cuatro años han con cabeza. Se lo carga todo, sin que nadie se haga responsable de ello, ya que todo es anónimo. Se da la coincidencia que aparece en el momento de efervescencia electoral y además, todos los ataques son hacia los empresarios y la derecha, y a personas muy significativas de Granollers. Prome-Durante este período de campaña electoral, tiendo además, que atacará sin piedad alguna to-

JOSE VINALS

Vinyals, Vinyals, ara entenem perquè no et passen a recollir del tamboret del Zurich! Ja pots correr, ja! Ai si t'atrapem!

AVISOS I NOTÍCIES

NOTA DE SOCORS

El "snack-bar" Zurich (ex-pizzeria, ex-cansaladeria, ex-pub del segon pis) prega a les Ambulàncies Plorent que en sortir del bingo i sense tocar la sirena, passin a recollir el Púlitzer (assegut al tercer tamboret a mà dreta, entrant per la porta del carrer Sants) que fa tres dies que no poden tancar.

GRACIES ESPERIT SANT. R.B.M. (PSOE)

La Cerveseria Ibèria tanca el proper diumenge dia 15 perquè els seus cambrers li fan la primera comunió.

El lector de l'Actualitat Comarcal ens ha fet saber que o plega en Mora o plega ell.

El Gabinet de Premsa de l'Ajuntament vol rectificar amb aquesta nota la informació que va donar dies passats, en la qual s'acusava el ciutadà en Josep Garrafell i Cubill de deure 800.000.- Pessetes a l'hisenda local en el sentit que l'esmentada quantitat la deu a les Factories Ventura-Picarol que es veieren obligades a tancar fa temps quan van ser exhaurides les seves existències i per manca de liquidesa. Vagi aquest aclariment per a intentar salvar l'honor del Sr. Garrafell que hem tacat d'una manera tan maldestra.

El Restaurant NAGUABO

té l'honor de convidar a tots els lectors de "El Gual Permanent" al sopar d'inauguració que tindrà lloc el proper dimarts dia 17, a les 10 del vespre. El menú del sopar es composarà dels plats següents:

Amanida de Fanals a la Immobiliària Joliua. Empedrats il.legals de bacallà a l'Anfrunesa Espàrrecs i claus Costa Rica

Oriols farcits de queixals a la Muntanyenca Colls lladronencs a la Policliniquesa Dius Rafecosos a la Vividora Samalé a la Carcón Trullons a la conillera amb truita a la Francoesa Anques de granota a la Pulitzer Pinyals Va-callar a la Jaume Pam Salmó i Mero a la Ferran

Borratxos Garrafell Pubillière Pets de monja a la Mme. Anna Marie Pallière

